

VIGOR

P.P 分條切張機

NC SLITTING & SHEETER

VNC-55

用途 APPLICATION

玻璃纖維樹脂板(P.P.)塑膠膜、P.V.C.膜、膠片、地磚、
銅箔、紙張、貼紙等。

Prepreg, plastic film, PVC film, hard plastic sheets tiles, copper foils,
aluminum foils, paper sheets, & stickers, etc.



活全機器股份有限公司
VIGOR MACHINERY CO., LTD.
www.supvigor.com.tw

NC SLITTING & SHEETER

P.P 分條切張機

VNC-55

規格表 SPECIFICATIONS

項目	ITEM	單位 UNIT	VNC-55
切斷長度	Cutting length	mm	10~10000
送料速度	Feeding speed	M/min	5~30 (可調整 Adjustable)
切斷寬度	Cutting width	mm	10~1350
切斷精度	Cutting accuracy	mm	(L)1000±0.5
動力	Power		2.2kw (220V, 380V, 415V)
機器尺寸(長x寬x高)	Machine dimensions (LxWxH)	mm	2210 x 1840 x 1710
機器重量	Machine weight	kgs	1500

※規格及尺寸如有變更，恕不另行通知。

※Specifications & dimensions subject to change, without prior notice.

特性 FEATURES

1. 特殊之自潤滑軌設計，長久不需注油潤滑，被加工物不會被潤滑油沾污。
2. 獨特之換刀設計，換刀研磨，維修容易。
3. 切斷長度可作精確之控制，節省材料。
4. 可加裝雙料架，節省換料時間，增進工作效率。
5. 獨特NC控制系統設計，操作容易，維修容易。
6. 切P.P可加裝集塵設備，避免污染。
7. 可加裝分條平刀，同時進行分條作業。(選配)

※可依客戶不同之材質規格設計製造。

※正確規格以報價單為準。

1. Special design of self-lubricant rail, long lasting lubrication to keep the additives not being stained by the lubricant.
2. Special design of cutter replacement, good grinding ability, easy to maintain.
3. Cutting length can be precisely controlled to save the material.
4. Stuff dual-rack can be added with to save the time for replacement, so as to increase the working efficiency.
5. Unique NC control system, easy to operate, and simple maintenance.
6. When cutting P.P. material, it is available to be fitted with dust collection equipment to prevent contamination problem.
7. The machine slitting accommodates flat for slitting operations simultaneously. (Option)

※Welcome your inquiry for special specification required.

※Please check the quotation sheet for correct specification.

※本資料解釋權歸活全機器股份有限公司所有。

※Copy right by VIGOR MACHINERY CO., LTD.

活全機器股份有限公司

VIGOR MACHINERY CO., LTD.

台中縣霧峰鄉五福路798號

NO. 798, Wu-Fu Rd., Wu-Feng Hsiang, Taichung Hsien, Taiwan.

Tel:886-4-2331-3388 Fax:886-4-2331-3377 <http://www.supvigor.com.tw>

E-mail:c.s.huang@seed.net.tw E-mail:sa-2@supvigor.com.tw

大陸辦事處:

廣東省東莞市長安鎮新安社區新安二路9號城市花園B3-12D

Tel:0769-2399-4598 Fax:0769-8238-1276 服務專線:13609685297

江蘇省蘇州市吳中區碧波街遠洋花園4單元307室

Tel:0512-6267-5616 Fax:0512-6513-8125 服務專線:13776097137